
1 

 

Protokół Nr 49/18 

z obrad XLIX sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 27 kwietnia 2018r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.10 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  XLIX sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2017r. poz. 1875 ze zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo, 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek,  

zaproszonych gości  

Panią Alicję Kamińską – Radną Powiatu Kętrzyńskiego 

oraz kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 
Pana Dariusza Kowalskiego – Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 
w Solance, 
Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK, 
Panią Grażynę Bień – Kierownika GOPS, 
panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 12 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Maciej 

Kuriata, kolejny z listy radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że 

porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  

wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie XLIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania  

      bezrobociu. 

4.   Przyjęcie protokołu XLVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

5.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Informacja dotycząca dalszego funkcjonowania świetlic wiejskich w Gminie  

      Srokowo w 2018r. 

8.   Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli wydatków  

      związanych z użytkowaniem środków transportu w 2017 r. 

9.   Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych                         

      w placówkach oświatowych na rok szkolny 2018/2019. 

10.   Analiza wykonania budżetu gminy Srokowo za 2017 r. 

11. Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2017 r. 

12. Identyfikacja centrów powstawania kosztów w jednostkach organizacyjnych  

      Gminy Srokowo. 

13. Informacja dotycząca kosztów gospodarki odpadami i ściekami na terenie Gminy  

      Srokowo. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Srokowo z  

      organizacjami pozarządowymi za 2017 r. 

15. Informacja merytoryczna i finansowa kierownika GOPS z działalności w 2017 r. 

16. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2017. 

17.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

   17.1. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                          

           i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług  

           opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe  

           warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich  

           pobierania.  

   17.2.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018- 

            2023. 

   17.3.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
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18.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

19.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

20.  Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad? 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz złożył wniosek o wprowadzenie 

zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok, która dotyczy naprawy uchwały 

budżetowej z marca 2018 r. 

Radny Krzysztof Mościcki złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 12 

dotyczącego identyfikacji centrów powstawania kosztów w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Srokowo ze względu na niedostarczenie materiałów 

merytorycznych w tym temacie  z przyczyn technicznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zaproponował zmianę polegającą 

na zdjęciu z porządku obrad punktu 3 dotyczącego analizy stanu bezrobocia na 

terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania bezrobociu. Powodem tej sytuacji 

jest to, że otrzymaliśmy szczegółowe wyjaśnienia do dwóch pytań radnych zadanych 

podczas poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok (uchwała 

naprawcza).  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 12 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą wprowadzeniu do 

porządku obrad w bloku uchwał podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok (uchwała naprawcza).  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej zdjęciu z porządku obrad punktu 12 dotyczącego 

identyfikacji centrów powstawania kosztów w jednostkach organizacyjnych Gminy 

Srokowo. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 12 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą zdjęciu z porządku 

obrad punktu 12 dotyczącego identyfikacji centrów powstawania kosztów 

w jednostkach organizacyjnych Gminy Srokowo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 
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przyjęcia zmiany polegającej zdjęciu z porządku obrad punktu 3 dotyczącego analizy 

stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania bezrobociu 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 12 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą zdjęciu z porządku 

obrad punktu 3 dotyczącego analizy stanu bezrobocia na terenie Gminy 

oraz możliwości przeciwdziałania bezrobociu. 

 

 

  

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1.   Otwarcie XLIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu XLVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Informacja dotycząca dalszego funkcjonowania świetlic wiejskich w Gminie  

      Srokowo w 2018r. 

7.   Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli wydatków  

      związanych z użytkowaniem środków transportu w 2017 r. 

8.   Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych                      

      w placówkach oświatowych na rok szkolny 2018/2019. 

9.   Analiza wykonania budżetu gminy Srokowo za 2017 r. 

10. Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2017 r. 

11. Informacja dotycząca kosztów gospodarki odpadami i ściekami na terenie Gminy  

     Srokowo. 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Srokowo z  

     organizacjami pozarządowymi za 2017 r. 

13. Informacja merytoryczna i finansowa kierownika GOPS z działalności w 2017 r. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2017. 

15.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

   15.1. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                          

          i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług  

          opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki  

          częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich  

          pobierania.  

   15.2.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. (naprawa uchwały nr  

            XLVIII/265/18) 

   15.3.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018- 

            2023. 

   15.4.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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17.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

18.  Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie -12 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”, 

0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła  porządek obrad po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przeszedł do kontynuacji punktu               

3 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu XLVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XLVIII 

sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 23 marca 2018r, był do wglądu w biurze Rady 

Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik nr 5 

do protokołu).  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński stwierdził, iż zapoznał się                     

z protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg XLVIII sesji Rady Gminy po czym 

zapytał radnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku zastrzeżeń 

poddał pod głosowanie protokół z XLVIII sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 23 marca 

2018 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 12 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XLVIII sesji bez uwag                                

i jednogłośnie –  12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 0 gł. „wstrzymujących się”. 

  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4  porządku obrad. 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik 

nr 6 do protokołu). 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym czyli od 28 marca 2018 r. do dnia 26 kwietnia 2018 r. wydał osiem 

zarządzeń: 
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1.Zarządzenie nr 17/18 z dnia 28 marca 2018r. w sprawie przedłożenia sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Srokowo za 2017 rok. 

2. Zarządzenie nr 18/18 z dnia 28 marca 2018r. w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu Organizacyjnego dla Urzędu Gminy Srokowo. 

3. Zarządzenie nr 19/18 z dnia 28 marca 2018r. w sprawie ustalenia regulaminu 

organizacyjnego Urzędu Gminy Srokowo na czas zewnętrznego zagrożenia 

bezpieczeństwa państwa, kryzysu i wojny.  

4. Zarządzenie nr 20/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. w sprawie upoważnienia 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia 

spraw związanych z realizacją zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny  

z dnia 5 grudnia 2014 r. 

5. Zarządzenie nr 21/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. w sprawie upoważnienia 

pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia 

spraw i wydawania decyzji administracyjnych. 

6. Zarządzenie nr 22/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. w sprawie upoważnienia 

pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia 

postępowań w sprawach jednorazowego świadczenia stosownie do art. 10 ustawy              

z dnia 4 listopada 2016 r. o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”.  

7. Zarządzenie nr 23/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. w sprawie upoważnienia 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do załatwiania spraw  

i wydawania decyzji administracyjnych dotyczących potwierdzania prawa do 

świadczeń opieki zdrowotnej finansowanej ze środków publicznych. 

8. Zarządzenie nr 24/18 z dnia 24 kwietnia 2018r. w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wykonywanie zadań publicznych Gminy Srokowo w 

2018 r przez organizacje pozarządowe oraz podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił o przedstawienie 

prowadzonych dodatkowych działań w okresie między sesjami. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

prowadzono dodatkowe działania polegające na: 

-Podpisaniu protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. Kontrola dotyczyła realizacji 

inwestycji polegającej na modernizacji oczyszczalni ścieków – Etap I, a związana była 

z umorzeniem pożyczki w wysokości 155 000 zł. 
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-Przeprowadzono postępowanie przetargowe na przebudowę drogi w miejscowości 

Kaczory, na którą wpłynęły dwie oferty przy czym Przedsiębiorstwo Budowy Dróg                  

i Mostów złożyło korzystniejszą dla nas ofertę na kwotę 969 106,73 zł. 

-Odbyło się spotkanie z Kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, 

Zarząd Dróg w Kętrzynie w sprawie zagospodarowania parkingu przy wyjeździe ze 

Srokowa w kierunku Kętrzyna. Zostaną tam postawione ławki oraz toaleta typu TOI –

TOI. 

-Wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady Gminy Aleksandrem Kamińskim 

uczestniczono w uroczystościach 8 rocznicy Katastrofy Smoleńskiej na Lotnisku                 

w Wilamowie. 

-Uczestniczono w konferencji organizowanej przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie poświęconej oświetleniu ulicznemu                  

i wdrażaniu nowych rozwiązań z nim związanych.  

-Złożono roboczą wizytę u naszego partnera w Prawdińsku w sprawie przygotowania 

wniosków do programu Polska – Rosja. W połowie maja nasz Partner przyjedzie do 

nas z gotową swoją dokumentacją po czym będziemy kontynuowali prace związane    

z przygotowaniem wspólnych wniosków. 

-Odbyła się uroczystość otwarcia dróg wykonanych w ramach: Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich – ulica Ogrodowa w Srokowie oraz w ramach Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych – ulica Łąkowa w Srokowie. W uroczystości uczestniczyła Pani 

Wicemarszałek oraz Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

-Uczestniczono w przeglądzie ścieżki rowerowej Green Vello. 

-Pan Wójt Gminy podpisał umowę z Marszałkiem Województwa Warmińsko - 

Mazurskiego na dofinansowanie przebudowy drogi w Sińcu na kwotę 50 000 zł. 

Środki na tę inwestycję pochodzą z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

-Do Wojewody Warmińsko – Mazurskiego złożono wniosek na dofinansowanie 

przebudowy ulicy Parkowej i Młynarskiej w Srokowie. Informacje dotyczące szansy 

na otrzymanie dofinansowania powinniśmy otrzymać pod koniec maja 2018 r. 

-Skompletowano dokumentację do wniosku na wykonanie siłowni zewnętrznych                

w miejscowościach Solanka i Silec, pracownik urzędu jest w trakcie przygotowywania 

wniosku.   

-Zlecono wycenę czterech nieruchomości przeznaczonych do zbycia w Lipowie,                 

w Jegławkach, w Sińcu oraz w miejscowości Wyskok.  

-Zlecono podział nieruchomości w Srokowie, w Jegławkach i w Bajorach celem 

przygotowania do ich zbycia. 
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-Na wniosek Starosty Kętrzyńskiego odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów                

w sprawie współpracy. Starosta zaproponował comiesięczne spotkania celem 

omówienia bieżących spraw i przedłożenia stosownych wniosków, które mogłyby być 

przedmiotem współdziałania. 

-Uzgadniano z sołtysami i kołami łowieckimi terminy szacowania szkód łowieckich. 

Szacowania takie odbyły się już w sołectwach: Leśniewo, Siniec, Jegławki i Bajory,               

a w najbliższym czasie odbędzie się ponownie w Leśniewie i u dwóch rolników                      

w Sołectwie Wilczyny. 

-Na bieżąco wydawano zaświadczenia i decyzje administracyjne na wnioski 

zainteresowanych osób.    

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy radni mają zapytania 

do złożonych informacji, a w związku z ich brakiem zamknął pkt 4 i przystąpił do 

realizacji pkt 5 porządku obrad. 

Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań. 

Radny Janusz Bujalski zapytał odnośnie podwyżek dla pracowników Urzędu Gminy 

oraz jednostek organizacyjnych gminy. Wcześniej padały obietnice, że w kwietniu 

miały być podjęte decyzje o podwyżkach, a do dnia dzisiejszego nic nie wiadomo                 

w tym temacie. 

Radny Marek Stachurski w związku z otrzymanym pismem od Pani Sołtys Sołectwa 

Jankowice zapytał czy została już podjęta jakaś decyzja w sprawie zmiany 

przeznaczenia środków z Funduszu Sołeckiego na naprawę drogi w Jankowicach?   

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 5, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 6 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. 

Informacja dotycząca dalszego funkcjonowania świetlic wiejskich                        

w Gminie Srokowo w 2018r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że temat (załącznik nr 

7 do protokołu) był szeroko omawiany podczas posiedzeń komisji stałych. Poza tym 

ostatnio odbył się objazd świetlic wiejskich, w którym uczestniczyła grupa radnych 

oraz z ramienia urzędu Pani Sekretarz Małgorzata Chociełowska, która jest 

odpowiedzialna za świetlice po czym poprosił ją o zabranie głosu.  
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Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że zostaną zawarte cztery 

umowy z opiekunami świetlic w miejscowościach: Solanka, Siniec, Jegławki               

i Kosakowo. Dwie umowy są już podpisane, a kolejne dwie będą podpisane                       

w poniedziałek. Umowy dotyczą okresu do końca września 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                  

a w  związku z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej 

dalszego funkcjonowania świetlic wiejskich w Gminie Srokowo w 2018r. 

 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –   12 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację dotycząca 

dalszego funkcjonowania świetlic wiejskich w Gminie Srokowo w 2018r. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 7 porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 7.    

Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli 

wydatków związanych z użytkowaniem środków transportu w 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Agnieszkę Gajowniczek. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w dniu 

dzisiejszym protokół z kontroli został uzgodniony i podpisany z Panem Wójtem. 

Wcześniej uzgodnienia podpisano również z Kierownikiem Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Srokowie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

poprosiła członka Komisji radnego Marka Stachurskiego o odczytanie protokołu 

(załącznik nr 7 do protokołu z sesji Rady Gminy), który wyglądał następująco: 

 

Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo   

z kontroli wydatków związanych z użytkowaniem środków transportu  

w Urzędzie Gminy i ZGKiM  Srokowo w roku 2017. 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: Agnieszka Gajowniczek, Ewa Dudek, Marek Stachurski 

oraz Waldemar Obolewicz na posiedzeniach w dn. 09.04.2018 r. i  12.04.2018 r. 

przeprowadziła analizę dokumentów przedłożonych  na wniosek komisji w ramach  

kontroli. Komisja spotkała się także  z kierownikiem ZGKiM Srokowo, księgową ZGKiM 

Srokowo, z pracownikiem UG odpowiedzialnym za ewidencjonowanie kart pojazdów, 

ze Skarbnikiem Gminy. 

Komisja zapoznała się z  następującymi dokumentami: 
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-dokumentami regulującymi gospodarowanie środkami transportu w Urzędzie Gminy 

Srokowo i ZGKiM Srokowo, 

-kartami drogowych i kartami cyklicznych rozliczeń paliwa dla środków transportu 

eksploatowanych w UG Srokowo i ZGKiM Srokowo, 

-fakturami za paliwo, przeglądy techniczne, polisy ubezpieczeniowe, części zamienne, 

naprawy i wyposażenie, które dotyczą środków transportu eksploatowanych w UG 

Srokowo i ZGKiM Srokowo. 

 

Ustalenia Komisji Rewizyjnej dotyczące Urzędu Gminy Srokowo 

 

1. W UG Srokowo nie istnieje system monitorowania wydatków przyporządkowanych 

do poszczególnego środka transportu. Koszty związane z eksploatacją środków 

transportów księgowane są na kontach analitycznych  przyporządkowanych do 

działów – „Transport i Łączność”, „Oświata i wychowanie” oraz „Administracja 

publiczna”, zgodnie z polityką rachunkowości dla jednostek samorządowych. 

2. Koszty paliwa (faktury zbiorcze) księgowane są precyzyjnie do działów na 

podstawie faktur zakupowych.  

3. Komisja ustaliła, że w Urzędzie Gminy nie ma regulaminu, który regulowałby 

zasady korzystania ze środków transportu. Pracownicy użytkujący środki transportu 

nie posiadają odpowiedzialności materialnej za powierzony sprzęt. Wyjątkiem są 

kierowcy autobusów, którzy odpowiadają za pisemnie przekazany sprzęt. Normy 

zużycia paliwa na rok 2017 zostały określone w zarządzeniu wójta z dn. 31.12.2016 r. 

4. Wydatki na środki transportowe w działach w zł za okres 01/01-31/12/2017: 

 

Dział Paliwo Części 

zamienne 

Usługi 

zewnętrzne 

naprawy, 

przeglądy 

ubezpieczenia 

Transport i 

łączność 

20 820,79 6 550,16 3 255,48 1 744,00 

Oświata i 

wychowanie – 

dowożenie 

109 889,61 31 039,53 9 596,92 4 910,00 

 

Administracja 7 608,78 5 694,47 3 961,10 1 889,00 

Razem 138 319,18 43 284,16 16 813,50 8 543,00 

 

- W dziale „Transport i łączność” uwzględnione zostały koszty związane z eksploatacją  

  samochodu Lublin NKEH061, VW Caddy NKE75FN, ciągnika C360 OLM747K oraz  

  przyczep NKE54SC  i NKE652Y. 

- W dziale „Oświata i wychowanie – dowożenie uczniów do szkół” uwzględnione  

  zostały koszty związane z eksploatacją samochodów: Ford Transit NKE GU39,  

  Renault Trafic, autobusu NKEU535, autobusu NKEA555, autobusu NKEGE25,  

  autobusu NKEGS01, autobusu Jelcz NKEGP98 oraz VW Transporter NKE32AV.  

  Komisja ustaliła, że w 2017 r. na remont i koszty eksploatacyjne samochodu Renault   
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  Trafic (rocznik 2007) otrzymanego ze Straży Granicznej wydatkowano 20285,66 zł.  

- W dziale Administracja uwzględnione zostały koszty związane z eksploatacją  

  samochodu Skoda NKE39KJ. Na przestrzeni lat 2015-2017 koszty napraw, części  

  zamiennych i przeglądów samochodu Skoda wyniosły następująco: w 2017 r.  

  9655,57 zł, w 2016  r. 3509,93zł, w 2015 r. 4875,44 zł. Na przestrzeni lat 2015- 

  2017 koszty zakupu paliwa do samochodu Skoda wyniosły: w 2017 r. 7608,78 zł, w  

  2016 r. 8280,04zł, w 2015 r. 9112,38 zł. Łączne zużycie paliwa w 2017 r. wg karty  

  pojazdu samochodu Skoda wyniosło 1659 litrów, samochód w ciągu roku przejechał  

  23 900 km. Komisja Rewizyjna zapoznała się z kartami pojazdów dla samochodu  

  Skoda, które nie budzą zastrzeżeń od strony merytorycznej. Komisja zwraca  

  natomiast uwagę na fakt, że samochód wykorzystywany był bardzo intensywnie –  

  średnio przejeżdżał  ok.100 km każdego roboczego dnia (w 2017 r. było ich 250).  

 

1. Komisja zapoznała się z systemem ewidencjonowania przejazdów. Karty 

pojazdów zawierają wszystkie wymagane dane i podpisy osób 

zatwierdzających.  

2. Środki transportowe są tankowane paliwem w Barcianach w firmie 

Przedsiębiorstwo Handlowo-Transportowe „Tracom” Sp z o.o., każdorazowo 

przejeżdżają ok 30 km w celu wykonania tankowania. W UG Srokowo istniała 

umowa za zakup paliwa zawarta z w/w firmą. Umowa została zawarta zgodnie 

z funkcjonującym w UG Srokowo regulaminem udzielania zamówień 

publicznych o wartości nieprzekraczającej 30 000 EUR i obowiązywała przez 

okres całego roku 2017. Cena zakupu ustalona została w odniesieniu do ceny 

detalicznej obowiązującej w dniu zakupu na dystrybutorze stacji paliw w 

Barcianach – każdorazowo rabat od tej ceny wynosi 0,08 zł. 

 

 

Ustalenia Komisji Rewizyjnej dotyczące ZGKiM Srokowo 

 

1. Komisja Rewizyjna ustaliła, że w ZGKiM Srokowo w 2017 r. użytkowano na 

zasadzie środków trwałych 4 pojazdy – bus o nr rej. NKE55GL i 3 ciągniki 

rolnicze, ponadto 2 przyczepy. Dodatkowo zakład dzierżawi od UG Srokowo 

koparkę JCB, płacąc za to rocznie opłatę w wys. 2400 zł. Dwa ciągniki będące 

na stanie  są użytkowane sporadycznie z racji swoich parametrów 

technicznych– nie da się przy ich pomocy wykonywać zadań zleconych 

zakładowi.  

2. Komisja ustaliła, że w zakładzie funkcjonuje zarządzenie , które reguluje 

zasady korzystania ze środków transportu. Poszczególne środki transportu 

przekazane są do użytkowania pracownikom (protokołem zdawczo-

odbiorczym). Normy zużycia paliwa na rok 2017 zostały określone w 

zarządzeniu z dn. 31.12.2016 r. Zgodnie z ustnymi wyjaśnieniami kierownika 

ZGKiM zostały one ustalone na podstawie średniego zużycia paliwa na 

przestrzeni roku poprzedniego. Rozliczenia kierowców wykonywane są przez 
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pracownika administracyjnego ZGKiM, który na koniec miesiąca przekazuje do 

księgowej zakładu dokument „wydanie z magazynu”.  

3. Komisja sprawdziła wyrywkowo kartę rozliczenia pojazdu dla pojazdu Ursus C-

360 nr rej. NKE521 – zapisy w karcie nie budziły zastrzeżeń, wykazane łączne 

zużycie paliwa było zgodne z wykazaną liczbą przepracowanych motogodzin. 

W zestawieniu zużycia paliw za m-c grudzień 2017 r., które stanowi podstawę 

do księgowań kosztów, ciągnik C-360 wygenerował 365,85 zł netto (bez 

podatku VAT) kosztów zakupu paliwa, co jest  zgodnie z grudniowym 

ilościowym zużyciem z karty pojazdu ( ok. 99 l ON po cenie zakupu ok. 3,70 zł 

netto za litr). 

4. Zakup hurtowy paliwa przeprowadzany był w 2017 r w jednej firmie – PHU 

Pal-Gaz Łukas Biłyk z Kruklanek, z którą zakład spisał w dn. 02.01.2016 r. 

umowę na dostawy paliwa, umowa nie określa ceny, po której towar będzie 

dostarczany, jest to ustalane ze sprzedającym każdorazowo przy dostawie. 

Cena ON z faktur – 13 marzec 2017 r. - 4,44 zł/litr, 23 listopad 2017 r. 4,50 

zł/litr. 

5. Komisja ustaliła, że łączne koszty zakupu paliwa w ZGKiM Srokowo w 2017 r. 

wyniosły  49 213,82 zł, łącznie zakupiono  ok. 14 000 litrów ON. Łączna ilość 

zużytego paliwa wg kart pojazdów to 14 750  litrów ON. Uwzględniając BO dla 

stanów magazynowych paliwa i stany z remanentu na koniec roku 2017 łączna 

ilość zakupionego paliwa odpowiada zużytej ilości. 

6. Komisja ustaliła, że w 2017 r. bieżące naprawy środków transportu oraz w 

ZGKiM Srokowo były wykonywane przez pracowników zakładu oraz w firmie 

„TYMOSZCZUK Kompleksowa diagnostyka i naprawa samochodów” w 

Węgorzewie. Koparka JCB przechodziła okresowe przeglądy w dedykowanym 

serwisie. W dokumentach brak notatek dokumentujących przebieg zapytań 

ofertowych. Łączne koszty remontów w firmach zewnętrznych i przeglądów 

środków transportu w 2017 r. wyniosły 2546,52 zł. 

7. Łączne koszty polis ubezpieczeniowych dla pojazdów i przyczep 

wykorzystywanych w ZGKiM Srokowo w 2017 r. wyniosły  1247 zł (koparka nie 

jest ubezpieczana przez UG Srokowo). 

8. Komisja ustaliła, że od 2013 r. nie przeprowadzano w ZGKiM Srokowo kontroli 

zarządczej. Kontrola zaplanowana była w rocznym planie kontroli zarządczych 

na 2014 r., jednak kolejno odsuwano ją w czasie – pierwotnie na 2015 r, 

potem na 2017 r. Zgodnie z wiedzą Komisji Rewizyjnej kompleksowa kontrola 

zaplanowana na 2017 r. także nie odbyła się. 

 

Wnioski: 

1. W Urzędzie Gminy Srokowo i ZGKiM Srokowo nie ma programu 

ubezpieczeniowego dla flot samochodowych -  ilość użytkowanych środków 

transportu, zwłaszcza w UG Srokowo, uzasadnia korzystanie z tego systemu 

ubezpieczeń. 

2. Komisja ustaliła, że samochód Skoda Octawia  NKE39KJ wygenerował w 2017 
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r. duże koszty związane z jego eksploatacją (bez uwzg. kosztów zakupu 

paliwa), podobnie jak w latach poprzednich. Na przestrzeni lat 2015-2017 

kwota ta przekroczyła 18 000 zł. Cena rynkowa podobnego modelu pojazdu 

waha się obecnie pomiędzy 10 000 zł a 18 000 zł. Komisja uważa, że 

zasadnym jest sprzedaż Samochodu Skoda i zakup innego środka transportu, 

który nie będzie generował tak dużych kosztów eksploatacyjnych. 

3. Należy podjąć decyzję w sprawie niewykorzystywanych ciągników będących na 

stanie ZGKiM. Ewentualna sprzedaż i wykorzystanie środków z tej sprzedaży 

na zakup ciągnika o parametrach, które pozwolą Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej na efektywną  pracę i sprawi, że bezużyteczne 

mienie przestanie tracić swoją wartość rynkową. 

4. W ZGKiM Srokowo w okresie od 2013 do 2017 r. nie przeprowadzono kontroli 

zarządczej, która dotyczyłaby środków transportowych (nie przeprowadzono  

w tym czasie żadnej kontroli w ZGKiM Srokowo). ZGKiM Srokowo jest 

zakładem budżetowym, który odpowiada za bardzo ważną sferę usług 

komunalnych. Zdaniem Komisji brak regularnych kontroli uniemożliwia 

skuteczny nadzór jednostce nadrzędnej, jaką jest Urząd Gminy Srokowo. 

5. Zdaniem Komisji Rewizyjnej ewidencje przebiegu pojazdów nie budzą 

zastrzeżeń. 

6. W związku z faktem, że na terenie gminy nie ma stacji paliw, ponoszone są 

dodatkowe koszty polegające na dojeździe do stacji paliw w Barcianach – 

Komisja Rewizyjna wnioskuje o przeanalizowanie, czy jest uzasadniony 

ekonomicznie zakup  naziemnego zbiornika z dystrybutorem. Możliwość 

hurtowego zakupu paliwa może skutkować uzyskaniem niższej ceny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że komisja w swoich wnioskach ujęła zapis iż uważa, 

„że zasadnym jest sprzedaż Samochodu Skoda i zakup innego środka transportu”. 

Radny nie zgadza się z taka konkluzją ponieważ według niego powinno się sprzedać 

posiadany samochód, ale nie powinniśmy kupować kolejnego. Uważa, że można 

byłoby pobierać ryczałt za przejechane kilometry własnym samochodem, w ramach 

których rozliczane byłyby wszelkie przejazdy. Przy przedstawionych przez komisję 

kosztach wynika iż taka kilometrówka wynosiłaby ok. 1400 km miesięcznie. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że prawnie nie da się tego zrobić 

ponieważ na terenie gminy można przejechać tylko 300 km miesięcznie. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że w takim razie na pozostałe kilometry można brać 

delegację, która później będzie rozliczana. Radny nie jest przekonany co do zakupu 

nowego środka transportu ponieważ na tą chwilę nie mamy środków. Kolejną sprawą 

jest ujęty wniosek komisji w punkcie 6 ponieważ dużo trudniej jest mieć własny 

naziemny dystrybutor, gdyż cały czas zmieniają się normy zbiorników na paliwo. Poza 
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tym wielkość zakupów paliwa wynosząca niespełna 50 000 zł rocznie nie jest za 

duża. 

Radny Marek Stachurski odpowiedział, że dystrybutor do 2,5 tys. litrów nie podlega 

szczegółowemu dozorowi technicznemu czyli w tym przypadku koszty nas już by nie 

dotyczyły. Poza tym Przedsiębiorstwo TRACOM może codziennie lub co drugi dzień 

dowozić paliwo do odbiorcy o ile zostanie podpisane takie porozumienie. Koszt 

zakupu dystrybutora o pojemności 2,5 tys. litrów wynosi ok. 6 000 zł netto lub taniej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że po 

połączeniu na zapotrzebowanie paliwa ZGKiM oraz transport znajdujący się na stanie 

urzędu osiągamy znaczne ilości. W takim przypadku można negocjować ceny zakupu 

paliwa co dodatkowo zmniejszyłoby nasze koszty. Przewodnicząca powiedziała, że 

komisja uważa, iż w tej sytuacji można byłoby się przynajmniej zastanowić                   

i przeliczyć jak to będzie wyglądało pod względem ekonomicznym.  

Zastępca Wójta Marek Olszewski powiedział, że nie jest prostą rzeczą prowadzenie 

gospodarki magazynowej i paliwa. Przy jednym dystrybutorze, z którego korzystają 

różni użytkownicy posiadający większą ilość pojazdów będą występowały różnice 

magazynowe i kwestie dotyczące różnych rozliczeń. Kto z tego tytułu będzie 

przyjmował na siebie odpowiedzialność? Należy powierzyć prowadzenie magazynu 

paliw pracownikowi co tworzy dodatkowe koszty ze względu na konieczność 

zatrudnienia jednej osoby. To nie jest tak, że przy prowadzeniu gospodarki paliwowej 

stawiając na placu w ZGKiM zbiornik o pojemności kilku tysięcy litrów paliwa 

zostawimy go bez żadnego nadzoru i opieki. Kwestia zabezpieczenia i ochrony 

przeciwpożarowej związanej z takim dystrybutorem wygląda całkiem inaczej                      

w przypadku zakładu pracy, a całkiem inaczej w przypadku np. gospodarstwa rolnego 

jednego właściciela.     

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Srokowie jakoś sobie z tym radzi ponieważ 

posiada taki dystrybutor. Komisja uważa, że posiadając możliwość tankowania                       

u siebie, każda osoba pobierająca paliwo z dystrybutora posiadałaby swój czytnik, 

który ewidencjonowałby ilość tankowanego paliwa. Na chwilę obecną komisja 

zwróciła uwagę na sposób prowadzenia ewidencji kart pojazdu zarówno w Urzędzie 

Gminy jak i w ZGKiM, który wykonywany jest ręcznie. Osoba, która odpowiada za 

taką dokumentację z pewnością ponad połowę swojego czasu pracy spędza na 

kontrolowaniu zgodności w kwestii rozliczeń przejechanych kilometrów oraz litrów 

zakupionego paliwa. Przewodnicząca uważa, że warto byłoby pomyśleć o zakupieniu 

jakiegoś oprogramowania, który ułatwiłby taką ewidencję. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi o zakup  takiego 

programu to można to zrobić, ale od razu należy przekazać taki obowiązek dla 

wyznaczonego pracownika. Takie rozwiązanie byłoby dużym ułatwieniem co 
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dawałoby nam od razu pełne podsumowanie wszystkich wskaźników w rozliczeniu 

miesięcznym, kwartalnym itd. bez konieczności zliczania danych ręcznie.                            

Jeśli chodzi o korzystanie z samochodu prywatnego do celów służbowych to w naszej 

gminie jest to ustalone w ten sposób, że w ciągu miesiąca można przejechać na tzw. 

„kilometrówce” 300 kilometrów. W Gminie Srokowo mamy obniżoną stawkę za 

przejechany 1 km z 0,8358 zł do 0,60 zł. Zastępca Wójta powiedział, że posiada taką 

„kilometrówkę”, a limit 300 kilometrów wykonuje w ciągu 2-3 dni, a pozostałe trasy 

wykonuje na koszt własny nie wliczając w to powstałych kosztów eksploatacji czy też 

naprawy samochodu. Kolejną sprawą jest to, że bez samochodu służbowego, a przy 

konieczności dalszych wyjazdów służbowych nie można zmusić pracownika, aby 

korzystał z samochodu prywatnego. Jeśli weźmiemy pod uwagę stawkę 0,8358 zł (z 

rozporządzenia MSWiA) za kilometr to pokrywa koszty zakupu paliwa, bez ujęcia 

kosztów eksploatacyjnych, ale pamiętajmy, że u nas nadal obowiązuje stawka 0,60 

zł. Zastępca Wójta uważa, że samochód służbowy gmina powinna posiadać ponieważ 

niejednokrotnie byłby wykorzystywany do przewozu dzieci np. na wszelkiego rodzaju 

konkursy, olimpiady itd. ponieważ taniej jest wysłać samochód osobowy niż bus lub 

autobus. Z uwagi na tereny występujące w naszej gminie warto byłoby się 

zastanowić nad tym czy taki samochód służbowy nie powinien być terenowym autem 

gdyż wtedy można byłoby nim wjechać wszędzie i bez obawy, że jakieś miejsca 

mogłyby być nieprzejezdne.   

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek zapytała Pana Wójta czy 

jest szansa, aby dogadać się z ZGKiM na sprzedaż ciągników, które stoją w zakładzie 

i są niewykorzystywane. Chodzi o to, aby w miejsce starego sprzętu zakupić jeden 

konkretny ciągnik, którym można byłoby wykonywać wszelkie prace? 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że istnieje taka 

możliwość, ale duży ciągnik, który znajduje się na stanie zakładu jest 

wykorzystywany podczas odśnieżania przy dużych opadach śniegu po wcześniejszym 

zamocowaniu do niego pługa. W każdym bądź razie nie widzi żadnych 

przeciwskazań, aby nie można było sprzedać ten sprzęt. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy ZGKiM tankuje soje 

pojazdy u siebie czy na stacji paliw? 

Radny Janusz Bujalski odpowiedział, że zakład tankuje wszystkie pojazdy u siebie 

ponieważ posiada swój dystrybutor paliwa, które kupowane jest w Kruklankach na 

podstawie zawartej umowy. Jeśli chodzi o Urząd Gminy to pojazdy tankowane są na 

stacji paliw w Barcianach na podstawie podpisanej umowy z Firmą Tracom,                    

a największym problemem jest dojazd do stacji.    

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że różnice 

cenowe mogą być wyższe niż 8 groszy rabatu na 1 litrze paliwa (co jest rzeczą 

pewną) przy posiadaniu własnego dystrybutora. Jeśli ZGKiM posiada taki dystrybutor 
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to nie ma żadnych przeciwskazań, aby gmina również mogła zaopatrywać się                

w paliwo w podobny sposób. Przewodnicząca uważa, że jeden pracownik powinien 

zajmować się ubezpieczeniami środków transportu ponieważ są to bardzo wysokie 

kwoty. Nie wierzy w to, że nie da się ograniczyć tych kosztów ponieważ w tym 

przypadku wystarczyłoby się spotkać z brokerem ubezpieczeniowym i wynegocjować 

niższe stawki wybierając opcję ubezpieczenia całej floty samochodowej. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski  odpowiedział, że wcześniej wspólnie z Panią 

Sekretarz przygotowano takie zestawienia i rozmawiano z Firmą Brokerską                      

z Bydgoszczy. W rezultacie wszelkie koszty były dużo wyższe niż przy zawieraniu 

indywidualnych polis ubezpieczeniowych. Można ponownie zastanowić się nad takim 

rozwiązaniem i zobaczymy jaki będzie wynik rozmów.     

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia wniosków z protokołu Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli wydatków związanych z użytkowaniem 

środków transportu w 2017 r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –   12 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła wnioski z protokołu 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli wydatków związanych 

z użytkowaniem środków transportu w 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7, a następnie przed przystąpieniem do realizacji  
pkt 8 porządku obrad o godzinie 13.58 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 14.17. 

 
Przed przerwą: 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w imieniu wszystkich radnych oraz 

własnym złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji imienin Zastępcy Wójta Gminy 

Marka Olszewskiego oraz radnego Wojciecha Praweckiego po czym wręczono Panom 

symboliczne wiązanki kwiatów.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski w imieniu swoim i radnego Wojciecha 

Praweckiego podziękował za pamięć i otrzymane życzenia.  Zastępca Wójta wyraził 

podziękowania za ciepłą i miłą atmosferę w kontaktach z organem stanowiącym co 

sprawia, że praca w Urzędzie Gminy Srokowo jest wykonywana przez niego z pełną 

satysfakcją.  

W trakcie przerwy na posiedzenie sesji przybyły radne Ewa Dudek i Renata Mendala                         

– stan 14 radnych. 
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Ad. pkt 8.   

Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych                      

w placówkach oświatowych na rok szkolny 2018/2019. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiał w tym 

temacie radni otrzymali w terminie po czym poprosił Panią Jadwigę Zając Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance o krótkie wprowadzenie do 

przedłożonej informacji (załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że informacje o założeniach organizacyjnych na rok szkolny 2018/2019 

były dostarczone dla radnych i zawierały ilość wszystkich oddziałów szkolnych 

włącznie z ilością uczniów w nich występujących. W bieżącym roku szkolnym szkoła 

będzie pracowała z 18 oddziałami szkolnymi oraz 5 oddziałami przedszkolnymi. Jeśli 

chodzi o kadrę pedagogiczną to na dzień dzisiejszy posiadamy 24 nauczycieli 

dyplomowanych, 8 mianowanych, 6 kontraktowych oraz 1 nauczyciela stażystę. Jeśli 

chodzi o potrzeby to od 1 sierpnia będziemy potrzebowali osoby do sekretariatu 

szkoły ze względu na odejście obecnego pracownika na emeryturę, a w związku                

z tym zostanie ogłoszony konkurs na wolne stanowisko. W informacji ujęto 

wszystkich pracowników szkoły włącznie z obsługą, kucharkami, paniami 

sprzątającymi i konserwatorem. Dyrektor szkoły podkreśliła, że z planu arkusza 

organizacyjnego nie wynikają zwolnienia nauczycieli. W roku szkolnym 2018/2019 

wszyscy nauczyciele zatrudnieni na czas nieokreślony mają zagwarantowany etat                

w szkole.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

 

Radna Ewa Dudek zapytała o grupę „0”, czterolatków i pięciolatków. Chodzi o to, że 

w dokumencie dzieci zostały ujęte jako dwie odrębne grupy czyli klasa „0” oraz druga 

grupa ujmująca czterolatków i pięciolatków. Podczas rozmowy na komisjach Pani 

Sekretarz wspomniała, że prawdopodobnie będzie to grupa łączona. W związku z tym 

poprosiła o wyjaśnienie czy faktycznie powstanie grupa łączona czy też sytuacja 

będzie wyglądała tak jak jest to przedstawione w informacji? 

 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym Pani 

Dyrektor dostarczyła do urzędu zmieniony arkusz organizacyjny zgodnie                            

z zaleceniami Wójta podczas wspólnego posiedzenia w sprawie analizy arkusza 

organizacyjnego. W rezultacie zostały dokonane dwie zmiany w arkuszu i dotyczyły 

one organizacji zajęć dla dzieci czteroletnich, pięcioletnich i sześcioletnich w Solance 

w grupie łączonej. Druga zmiana obejmowała obniżenie z 10 do 7 godzin tygodniowo 

czasu pracy biblioteki szkolnej w Solance.  
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Radna Ewa Dudek zapytała czy nie ma żadnych przeciwskazań dotyczących łączenia 

grup i czy takie działanie jest zgodne z rozporządzeniami MEN? 

 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że grupa będzie liczyła 16 

dzieci (zgodnie z rozporządzeniem może liczyć do 25 uczniów), a nauczyciel będzie 

pobierał dodatek z tytułu prowadzenia zajęć w klasach łączonych. Arkusz                         

w poniedziałek będzie przekazywany do Kuratorium Oświaty w Olsztynie. Jeśli 

Kurator Oświaty będzie miał jakiekolwiek zastrzeżenia do arkusza organizacyjnego to 

trzeba będzie się do nich ustosunkować i zmienić zapisy zgodnie z wytycznymi. 

 

Radna Regina Wieczorek zapytała czy doszło do spotkania z rodzicami uczniów klasy 

VI w Solance? 

 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że zgodnie z ustaleniami              

z komisji skutecznie zostały wysłane pisma do rodziców (z potwierdzeniem ich 

odbioru), a spotkanie ustalono na dzień 7 maja (poniedziałek) na godzinę 15.00.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dyskusji                    

o przegłosowanie przyjęcia informacji merytorycznej na temat założeń 

organizacyjnych i kadrowych w placówkach oświatowych na rok szkolny 2018/2019. 

 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację 

merytoryczną na temat założeń organizacyjnych i kadrowych 

w placówkach oświatowych na rok szkolny 2018/2019. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9 porządku obrad. 

  

Ad. pkt 9.  

Analiza wykonania budżetu gminy Srokowo za 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że radni otrzymali 

materiał (załącznik nr 9 do protokołu) w terminie ustawowym do którego dołączono 

opinię na temat wykonania budżetu z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

po czym zapytał Panią Skarbnik Gminy Małgorzatę Cwalina czy ma jeszcze jakieś 

istotne kwestie do poruszenia? 
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że materiał jest bardzo obszerny po 

czym poprosiła o zadawanie pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że zgodnie z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Srokowo jest kompletne        

i poprawne. Podczas posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

prowadzono dyskusję na temat pewnych szczegółów zawartych w sprawozdaniu,                

a dotyczących m.in. sprzedaży majątku gminy.  Wiadomą sprawą jest to, że budżet 

był wielokrotnie nowelizowany poprzez różne wpływy, po czym został on prawidłowo 

zbilansowany. Nie mniej jednak planowana sprzedaż mienia gminnego bardzo często 

budzi kontrowersje ze względu na wcześniejsze jej planowanie, a następnie 

wprowadzanie kolejnych zmian ze względu na niewykonanie danego zadania.  

Możliwe, że należałoby bardziej popracować nad tym obszarem poprzez wcześniejsze 

ogłaszanie przetargów w taki sposób, aby jeszcze w trakcie trwania roku 

budżetowego udało się zrealizować wszystkie dochody. Często bywa tak, że wycena 

jakiegoś składnika majątkowego w Gminie nie uwzględnia pewnej specyfiki rejonu, 

ponieważ wyceny robione są metodą porównawczą przy czym porównuje się 

sprzedaż nieruchomości np. w Mikołajkach, w Giżycku z naszym obszarem, który jest 

znacznie gorzej skomunikowany, a w związku z tym nie uwzględnia się żadnych 

czynników korygujących wartości naszych nieruchomości. Kolejna sprawą jest to, że 

nie wszystko co chcielibyśmy wykonać jest faktycznie do zrealizowania jak np. 

sprawa lokalu po byłej kawiarni, który po wyremontowaniu nie cieszy się 

zainteresowaniem nabywców. W tym przypadku również należałoby się zastanowić 

nad pewnego rodzaju zachętą ściągnięcia do nas inwestora poprzez np. zwolnienie                       

z płatności czynszu przez pewien okres czasu. Przy gospodarowaniu mieniem warto 

zastosować zasadę, że nieruchomość warta jest tyle ile osoba zainteresowana 

chciałaby za nią zapłacić. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 9 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 10. 

 

Ad pkt 10.  
Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że ten temat również 

był analizowany podczas posiedzeń komisji stałych Rady Gminy (załącznik nr 10 do 

protokołu) po czym poprosił Panią Skarbnik o krótkie wprowadzenie do tematu 

sprawy. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że na dzień 1 stycznia 2017r. Gmina 

Srokowo posiadała zobowiązania  w kwocie 828 000zł  z tytułu dwóch zawartych 

umów pożyczek  z  WFOŚiGW  w Olsztynie.   
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Pożyczki te planowane były do spłaty w kwocie 498 000zł w 2017r. w 2018 -2019r po 

165 000zł.   

Zobowiązań wymagalnych na dzień 31.12.2017r. gmina nie posiadała.   

W trakcie roku 2017 w miesiącu  listopadzie  gmina zaciągnęła 2 pożyczki na: 

- Przebudowę drogi gminnej – ulica Ogrodowa - kwota 1 mln zł z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie.  Planowana spłata w okresie 2018-

2021 w poszczególnych latach po: 2017-250 tys., 2018-250tys., 2019-250tys., 2020-

250tys.,  

- w BGK w Olsztynie na wyprzedzające finansowanie wyżej wymienionej inwestycji                 

w kwocie 2 273 834zł 

Wnioski o opinię z możliwości spłaty pożyczek wraz z sytuacją finansową na okres 

spłaty pożyczek zostały pozytywnie zaopiniowane przez RIO w Olsztynie.    

Spłaciliśmy pożyczki w kwocie 343 tys. zł. Kwota 155tys. na złożony przez gminę 

wniosek została nam umorzona z przeznaczeniem na modernizację oczyszczalni 

ścieków.   

Od początku  stycznia br. posiadaliśmy linię kredytową w rachunku bieżącym                     

w wysokości 300 tys.  w Banku Spółdzielczym w Reszlu. Na dzień 29 grudnia 2017r 

została spłacona.  Na koniec roku pozostały do spłacenia:  

1. w BGK w Olsztynie na wyprzedzające finansowanie wyżej wymienionej 

inwestycji w kwocie 2 273 834zł 

2. W EFRWP 1 000 000zł  

3. W WFOŚIGW – 330 000zł  

W I kwartale 2018r spłaciliśmy : 

-2273834 zł z dotacji z PROW   

-41 250 zł z WFOŚiGW pozostało 288750 w tym w 2018r 123750zł  

-62500 zł z EFRWP pozostało 937500 w tym  w 2018r 187 500zł  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję, a w związku                

z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji na temat zadłużenia 

gminy wg stanu na 31.12.2017 r. 

 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację na temat 

zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2017 r. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 11 porządku obrad.  
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11. Informacja dotycząca kosztów gospodarki odpadami i ściekami na 

terenie Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Wójta Gminy 

Marka Olszewskiego o krótkie wprowadzenie do tematu. 

 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że informacje dotyczące kosztów 

gospodarki za 2017 rok to były one związane z rekultywacją składowiska odpadów              

w Srokowie za które zapłaciliśmy 16 236 zł, a za monitoring składowiska czyli za 

prowadzenie badań za cały ubiegły rok kwotę 33 487,51 zł. Opłata za odbiór 

odpadów z naszych terenów czyli z dróg, z kompleksu w Leśniewie, z budynków OSP, 

Urzędu Gminy i szkoły łącznie wyniosła 13 950 zł. Ponadto zostały wniesione składki 

do Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami w Giżycku                    

w kwocie 435,38 zł.  Jeśli chodzi o kwestię dotyczącą gospodarki wodnościekowej to 

przedstawiono informację dotyczącą stawek opłat, które były wprowadzane 

Zarządzeniem Wójta. Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej złożył w 

wymaganym ustawą terminie wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. Wniosek nie wnosił o podwyższenie 

opłat po czym dnia 20 kwietnia br. Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie na okres 

trzech lat zatwierdziło swoją decyzją taryfy w wysokości 3,11 zł za m3 wody netto 

(czyli 3,36 zł za m3 brutto) oraz 5,94 zł za m3 ścieków netto (6,39 zł za m3 brutto). 

To, że stawki zostały zatwierdzone na okres trzech lat nie oznacza, iż w tym czasie 

nie można składać dodatkowych wniosków o dokonywanie zmian obowiązujących 

stawek.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał jakie będą dalsze stawki za 

monitoring składowiska odpadów śmieci?  

 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że zgodnie z informacją 

przekazana podczas komisji decyzje, które dotyczą zarówno rekultywacji składowiska 

jak również monitoringu są wydane na ZUOK Spytkowo. Każdego roku są 

podpisywane umowy z tą firmą na prowadzenie działań na składowisku. Umowa na 

monitoring wygasa z końcem czerwca 2018 roku i będzie przedmiotem ponownych 

negocjacji. Zastępca Wójta podkreślił, że w momencie podejmowania decyzji 

związanych z zamknięciem składowiska było ono (i jest nadal) własnością gminy,                

a w związku z powyższym w żaden sposób nie wpisywało się ono pod kątem 

prawnym do pokrywania kosztów rekultywacji przez MZMGO. Można było przekazać 

składowisko do rekultywacji dla związku, ale w momencie kiedy ono byłoby 

prowadzone przez Spółkę Prawa Handlowego ze względu na obowiązujące przepisy 

prawne w tamtym czasie. W tym momencie wszelkie koszty związane z rekultywacją 

oraz monitoringiem obciążają bezpośrednio gminę. Jeśli zostaną podjęte zmiany 

ustawowe w tej kwestii to istnieje możliwość na pewne zmiany, ale jeśli nie to 
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wszelkie koszty będą nas obciążały do zakończenia rekultywacji czyli przez okres 30 

lat jeśli chodzi o prowadzenie monitoringu składowiska odpadów.   

 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej kosztów 

gospodarki odpadami i ściekami na terenie Gminy Srokowo. 

 

 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację dotyczącą 

kosztów gospodarki odpadami i ściekami na terenie Gminy Srokowo. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 12 porządku obrad.  

 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy 

Srokowo z organizacjami pozarządowymi za 2017 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiał radni 

otrzymali w ustawowym terminie (załącznik nr 12 do protokołu) po czym poprosił 

panią Sekretarz Gminy Małgorzatę Chociełowską o krótkie przedstawienie informacji. 

 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że w 2017 roku współpraca z 

organizacjami pozarządowymi była realizowana w szczególności poprzez wspieranie 

wykonywania zadań wraz z udzielaniem dotacji na jego dofinansowanie. W ramach 

realizacji zadań publicznych Gmina Srokowo ogłosiła cztery konkursy na następujące 

działania:  

-Organizacja czasu wolnego dzieci i młodzieży w okresie wakacji – kwota 

dofinansowania 4 000 zł.  

-Wspieranie funduszy stypendialnych dla uzdolnionej młodzieży z terenu Gminy 

Srokowo – kwota dofinansowania 6 000 zł. 

-Promocja gminy. Wykonanie maskotki gminy – kwota dofinansowania 3 000 zł 

-Podtrzymywanie kultury i tradycji narodów Gminy Srokowo – kwota dofinansowania 

6 000 zł. 

Wszystkie organizacje pozarządowe w obowiązującym terminie złożyły sprawozdania 

końcowe z wykonania zadania publicznego. Łączna kwota jaka została przyznana 

organizacjom na dofinansowanie zadań publicznych w 2017 roku wyniosła 19 000 zł.   

 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję, a w związku                     

z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy                       

z realizacji programu współpracy Gminy Srokowo z organizacjami pozarządowymi za 

2017 r. 
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Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Srokowo z organizacjami 

pozarządowymi za 2017 r. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 13 porządku obrad.  

 
 
 
Ad 13. Informacja merytoryczna i finansowa kierownika GOPS                              

z działalności w 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiał radni 

otrzymali w ustawowym terminie (załącznik nr 13 do protokołu) po czym poprosił 

Panią Kierownik GOPS Srokowo Grażynę Bień o krótkie przedstawienie informacji. 

 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień powiedziała, że podczas posiedzeń komisji 

temat był szeroko omawiany z tego względu, iż zadaniem Kierownika GOPS jest 

coroczne przedstawienie sprawozdania z prowadzonej działalności, które powinno 

być przedłożone Radzie Gminy jako informację merytoryczną i finansową. W zeszłym 

roku wydatkowano około 6 142 878 zł, budżet wykonano w 98% w stosunku do 

planu. Kierownik GOPS poprosiła o zadawanie pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zmniejszające się zadłużenie z funduszu 

alimentacyjnego świadczy o tym, że do naszej dyspozycji wpływają środki z tego 

tytułu? 

 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień odpowiedziała, że przy zadłużeniach 

alimentacyjnych jest wierzyciel i dłużnik. Jeśli nasz wierzyciel zamieszkuje na terenie 

innej gminy, a dłużnik znajduje się u nas to przekazujemy środki do wierzyciela (czyli 

do gminy, którą obecnie zamieszkuje).  

 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy nasza gmina partycypuje w funduszu 

alimentacyjnym? 

 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień odpowiedziała, że nie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji merytorycznej i finansowej 

kierownika GOPS z działalności w 2017 r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację 

merytoryczną i finansową kierownika GOPS z działalności w 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 14 porządku obrad.  

 

Ad 14. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2017. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiał radni 

otrzymali w ustawowym terminie (załącznik nr 14 do protokołu) po czym poprosił 

Panią Kierownik GOPS Srokowo Grażynę Bień o krótkie wprowadzenie do tematu – 

ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień powiedziała, że ocena zasobów pomocy 

społecznej dotyczy zasobów pomocy naszej całej gminy czyli: infrastruktury, kadry, 

organizacji pozarządowych oraz wszystkich instytucji, które mogą wpływać                     

i wpływają na pomoc społeczną oraz udzielanie pomocy naszym podopiecznym. 

Przedłożone sprawozdanie przekazywane jest do Urzędu Marszałkowskiego celem 

jego zatwierdzenia, a później jest przekazywane do Ministerstwa. Ocena zasobów 

zawiera w sobie wszelkie dane statystyczne i liczbowe ujęte w sprawozdaniach, które 

powstały w ośrodku.  Kierownik GOPS poprosiła o zadawanie pytań. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję, a w związku                  

z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia  oceny dotyczącej zasobów pomocy 

społecznej Gminy Srokowo za rok 2017. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację dotyczącą 

oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2017. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 14, a następnie przed przystąpił do realizacji  
pkt 15 porządku obrad.  
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Ad 15.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

15.1. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Kierownik GOPS 

Srokowo Grażynę Niedźwiedzką - Bień o krótkie wprowadzenie do omawianego 

projektu uchwały. 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień powiedziała, że jest to jedna z ostatnich 

uchwał, które należało poprawić ze względu na obowiązujące nas przepisy i stawki. 

Przy tej okazji zmieniono dotychczasową stawkę z 15 zł na 20 zł od przekroczenia 

kryterium dochodowego. Jeżeli osoba przekroczy kryterium dochodowe od 100 do 

150 zł to stawka będzie naliczana w wysokości 15 % od kwoty 20 zł dając stawkę za 

godzinę. Podczas wcześniejszych posiedzeń komisji padła propozycja, aby nie 

podawać kryterium 20 zł, a zamiast tego wliczać półtorej stawki minimalnego 

wynagrodzenia za godzinę czyli 13,70 zł po to, aby co jakiś czas nie zmieniać 

uchwały ze względu na wprowadzanie zmian dotyczących stawki. Pani Kierownik 

przeanalizowała tę propozycję wspólnie z pracownikami i uważa, że projekt uchwały 

jaki analizowali radni już podczas komisji jest lepszy, a w związku z tym pozostaje 

przy stawce bazowej w wysokości 20 zł. Poza tym dodatkowe zmiany wniosą tylko 

dodatkowe formalności, które będą zabierały czas pracownikom w związku               

z aktualizacją wszelkiego rodzaju wywiadów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                      

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr XLIX/266/18 Rady Gminy Srokowo  z dnia 27 kwietnia 2018 r.                            

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Bujalski Janusz 

2.Dudek Ewa 

3.Dziadoń Piotr 

4.Dwulat Małgorzata 

5.Gajowniczek Agnieszka 

6.Kamiński Aleksander 

7.Kuriata Maciej 

8.Mendala Renata 

9.Mościcki Krzysztof 

10.Obolewicz Waldemar 

11.Prawecki Wojciech 

12.Stachurski Marek 

13.Wieczorek Regina 

14.Żejmo Katarzyna  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.1, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 15.2 porządku obrad. 

 
O godzinie 15.00 obrady sesji Rady Gminy opuścił radny Janusz Bujalski – stan 13 radnych. 

 
 
15.2. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że radni otrzymali 

nowy projekt budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok dotyczący uchwały naprawczej 

budżetu z marca 2018 r., po czym poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę Cwalina                    

o przedstawienie uzasadnienia do uchwały. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że następnego dnia po podjęciu tej 

uchwały przed przekazaniem jej do RIO został zauważony jeden błąd dotyczący 

zdjęcia kwoty z przedszkoli i przekazania jej na ZFŚS dla nauczycieli emerytów. 

Chodzi o to, że w załączniku nr 2 zamiast odjęcia tej kwoty przez przypadek została 

ona dodana co spowodowało jej podwojenie, a nie zdjęcie. Przez tą pomyłkę 

techniczną nasz budżet się po prostu nie zgrał ze wszystkimi zadaniami. W tym 

momencie RIO zaproponowała nam podjęcie uchwały naprawczej z załącznikiem               

nr 2, który będzie obejmował całe wydatki Gminy Srokowo.    
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński zapytał czy radni mają 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Srokowo na 2018 rok? Wobec braku pytań i dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek o odczytanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok, a następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr XLIX/267/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 27 kwietnia 2018 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Dwulat Małgorzata 

4.Gajowniczek Agnieszka 

5.Kamiński Aleksander 

6.Kuriata Maciej 

7.Mendala Renata 

8.Mościcki Krzysztof 

9.Obolewicz Waldemar 

10.Prawecki Wojciech 

11.Stachurski Marek 

12.Wieczorek Regina 

13.Żejmo Katarzyna 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.2, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 15.3 i 15.4 porządku obrad.  

 

15.3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 
2018-2023. 
15.4. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że projekty uchwał 

były analizowane podczas posiedzeń komisji, po czym poprosił Panią Skarbnik 

Małgorzatę Cwalina o krótkie wprowadzenie do uchwał. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o budżet to 

otrzymaliśmy środki na: zadania  z zakresu administracji rządowej - zwiększenie                 

o kwotę 3 097 zł (zadania zlecone); zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie 

paliwa - 534 544,90 zł w tym na obsługę tego zadania 10 481,27 zł (zadania 

zlecone); dodatki  energetyczne na II kwartał – 461 zł (zadanie zlecone); pomoc 
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materialną dla uczniów w II półroczu - 40 800 zł (zadanie własne) oraz dotację na 

modernizację drogi Siniec - Cegielnia - 50 000 zł.   

Przyjmuje się po stronie dochodów dotację na realizację projektu realizowanego                

w ramach RPO  pn. Aktywizacja społeczno- zawodowa w Gminie Srokowo w kwocie 

172 735,95 zł  w paragrafie w którym ta dotacja wpłynęła do Gminy z jednoczesnym 

zdjęciem tej dotacji w paragrafie ujętym  w zmianie  budżetu w miesiącu  marcu. 

 

Dokonuje się zmian  wydatków w jednostkach Urząd Gminy i GOPS  na podstawie  

wyżej wymienionych decyzji. 

W Urzędzie Gminy  dokonuje się zmian polegających na: zmniejszeniu wydatków 

inwestycyjnych  na budowę wodociągu o kwotę 10 tys. zł, na zakupy inwestycyjne             

w UG o kwotę 6625 zł, wydatki na wymianę okien w GOK o kwotę 72 000 zł (wniosek 

o dofinansowanie w Ministerstwie  Kultury po raz kolejny nie uzyskał akceptacji).            

O kwotę 82 000 zł zwiększa się środki na  wykonanie drogi w Kaczorach (wynik po 

przetargu).     

Zmienia się zadania w Funduszu Sołeckim w Jankowicach  - przeznacza się kwotę           

8 500 zł na remonty dróg z jednoczesnym zmniejszeniem środków w rozdz. 90004 

oraz 92109 (zakup kosiarek i paliwa oraz zakupy węgla i wyposażenia do świetlicy).   

Dokonuje się przeniesienia wydatków w  rozdziale promocja gminy o kwotę 380 zł             

z zakupu usług na zakup materiałów. 

Zmniejsza się środki na wynagrodzenia w administracji  o kwotę 3 337 zł                     

z przeznaczeniem na zawarcie  umowy o dzieło- 2 337 zł. Zwiększa się środki na 

zakup usług zdrowotnych w administracji  o kwotę 400 zł,  zakup usług 2 386 zł  oraz 

tworzy się paragraf 3020 na ekwiwalent na zakup odzieży do USC 1 000 zł, 

przeznacza się środki w kwocie 1 199 zł w rozdziale  gospodarka ściekowa  oraz                

2 640 zł w rozdz. ochrona powietrza  na opłaty na ochronę środowiska za 2017 rok.  

Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Srokowo to zmian nie ma 

oprócz tego, że w urzędzie zdjęto 7 000 zł na zakup środków trwałych (z zakupu 

komputera).  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał skąd wziął się termin wykonania drogi na Kaczory na 

dzień 21 czerwca? Czy jest to termin obligatoryjny czy też można tą inwestycję 

przesunąć do końca sierpnia lub września 2018 r.? 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że ta inwestycja musi być wykonana 

do końca czerwca, a rozliczenie wniosku o płatność musi nastąpić do końca lipca.  

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że złożył takie zapytanie ponieważ bardzo podobną 

inwestycję robi ta sama firma na drodze Garbno – Skandawa, gdzie Starostwo miało 

przewidziane wykonanie zadania na 850 tys. zł, a firma zaproponowała wykonanie 

prac za kwotę 760 tys. zł czyli poniżej kosztów przewidzianych przez Starostwo.                

Po sprawdzeniu długości drogi to różnica wynosi 100 metrów co oznacza,                       

że w porównaniu do naszej inwestycji mamy różnicę prawie 200 tys. zł i 100 metrów 
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wykonanej nawierzchni. Kolejną różnicą jest termin wykonania prac na sierpień 2018 

roku. Radny obawia się, że jest to za krótki termin wykonania prac, a w związku               

z tym czy nie można przesunąć w czasie wykonanie inwestycji? Drugie pytanie 

dotyczy tego jak długo może trwać wykonanie takiej drogi – czy mogą to być dwa 

lub trzy tygodnie? 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że około miesiąca. Jeśli chodzi                   

o drogę na terenie Barcian to będzie wykonywana nakładka na istniejącą 

nawierzchnię bitumiczną, a nie wykonanie od podstaw nowej drogi. U nas posiadamy 

drogę gruntową, którą należy wykonać w technologii bitumicznej. Dlatego też 

wystąpiły takie różnice w cenie tej inwestycji. Zastępca Wójta powiedział,                       

że specjalnie przesuwał termin wykonania prac obserwując przetargi ponieważ na 

przełomie roku ceny były jeszcze ok. 30% wyższe. Po przeanalizowaniu rynku 

cenowego weszliśmy z przetargiem w momencie kiedy ceny zaczęły spadać ze 

względu na niższe nasilenie prac. Na dzień dzisiejszy jeśli mielibyśmy czas (którego 

nie mamy) na przeprowadzenie nowych procedur przetargowych powinniśmy się 

liczyć ze wzrostem cen za wykonaną inwestycję. Zastępca Wójta przypomniał, że 

kosztorys który był podstawą wyjściową do przetargu został wykonany w marcu 2016 

roku i od tej pory nie był on podwyższany, a wzrost cen wszelkich inwestycji od tego 

momentu wynosi 9%.  

Radny Marek Stachurski zapytał dlaczego przeniesiono w budżecie funduszu 

sołeckiego w Jankowicach 8 500 zł, a nie 11 000 zł tak jak było wnioskowane? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że 2 500 zł wcześniej już 

przeniesiono na remont dróg.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o ekwiwalent na odzież do USC,                      

a dokładnie czy 1 000 zł jest wyrównaniem za kilka wstecznych kompletów 

garniturów dla kierownika? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że prowadzenie USC, dowodów 

osobistych i ewidencji ludności jest zadaniem zleconym, ale zgodnie z ustawą o USC 

Zastępcy Kierownika USC przysługuje odzież lub ekwiwalent za jej zakup. W związku 

z tym, że nasz nowy pracownik (Zastępca Kierownika USC) od 2016 roku nie miała 

wypłacanego ekwiwalentu na taki zakup złożyła wniosek o jego wypłatę. Na dzień 

dzisiejszy obowiązuje nas Zarządzenie Wójta w sprawie wypłaty takiego dodatku 

więc po złożeniu wniosku mamy obowiązek to świadczenie wypłacić.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Srokowo Reginę Wieczorek                     

o odczytanie projektu uchwały nr XLIX/268/18 Rady Gminy Srokowo z dnia                          

27 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Srokowo na lata 2018-2023, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                 

Nr XLIX/268/18 Rady Gminy Srokowo  z dnia 27 kwietnia 2018 r.                           

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                     

na lata 2018 – 2023. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Dwulat Małgorzata 

4.Gajowniczek Agnieszka 

5.Kamiński Aleksander 

6.Kuriata Maciej 

7.Mendala Renata 

8.Mościcki Krzysztof 

9.Obolewicz Waldemar 

10.Prawecki Wojciech 

11.Stachurski Marek 

12.Wieczorek Regina 

13.Żejmo Katarzyna 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński zapytał czy radni mają 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Srokowo na 2018 rok? Wobec braku pytań i dalszej dyskusji Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok,                          

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr XLIX/269/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 27 kwietnia 2018 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Dwulat Małgorzata 

4.Gajowniczek Agnieszka 

5.Kamiński Aleksander 

6.Kuriata Maciej 

7.Mendala Renata 



31 

 

8.Mościcki Krzysztof 

9.Obolewicz Waldemar 

10.Prawecki Wojciech 

11.Stachurski Marek 

12.Wieczorek Regina 

13.Żejmo Katarzyna 

  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.3 i 15.4, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 16 porządku obrad.  

 

Pkt 16. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku ze złożonymi 

zapytaniami radnych poprosił o udzielenie odpowiedzi w następujących sprawach: 

1.Radny Janusz Bujalski zapytał odnośnie podwyżek dla pracowników Urzędu Gminy 

oraz jednostek organizacyjnych gminy. Wcześniej padały obietnice, że w kwietniu 

miały być podjęte decyzje o podwyżkach, a do dnia dzisiejszego nic nie wiadomo                 

w tym temacie. 

2.Radny Marek Stachurski w związku z otrzymanym pismem od Pani Sołtys Sołectwa 

Jankowice zapytał czy została już podjęta jakaś decyzja w sprawie zmiany 

przeznaczenia środków z Funduszu Sołeckiego na naprawę drogi w Jankowicach?   

Ad. pkt 1. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że sprawa podwyżek znajduje się                

w trakcie końcowych działań przez Pana Wójta. Po wstępnych konsultacjach                       

z kierownikami poszczególnych działów  zostały wyrażone opinie na ten temat,                   

w teraz oczekujemy na ostateczną decyzję Pana Wójta. 

Ad. pkt 2. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że wcześniej czekaliśmy na zmianę                

w budżecie, a na dzień dzisiejszy wskazana kwota została wprowadzona do naszego 

budżetu, a to oznacza, że możemy rozpocząć przygotowywać zakupy materiałów do 

naprawy drogi. W celu lepszego wykonania drogi należy wcześniej wyprofilować całe 

podłoże, zagęścić i ułożyć mieszankę stabilizacyjną co będzie wydłużało trwałość 

nawierzchni.  
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Radny Marek Stachurski zapytał w jakim terminie będzie naprawiona droga                      

w Jankowicach? 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że ze względu na coraz lepszą 

pogodę to powinno się to wykonać w miarę możliwości jak najszybciej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 16, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 17 porządku obrad.  

 
 
Pkt 17. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o składanie 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1. Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przypomniał, że tylko do                        

30 kwietnia 2018 roku radni mogą składać oświadczenia majątkowe, a w związku                

z tym jeśli jeszcze ktoś tego nie uczynił ma jeszcze na to czas do poniedziałku 

następnego tygodnia.  

2. Radna Powiatu Kętrzyńskiego Alicja Kamińska przedstawiła co się wydarzyło                    

w ostatnim czasie w Powiecie Kętrzyńskim, a mianowicie: 

W miesiącu lutym 2018 roku nastąpiła zmiana Zarządu Powiatu Kętrzyńskiego, 

skarbnika i sekretarza w starostwie, wprowadzono też wiele innych zmian 

kadrowych.     Został odwołany dyrektor szpitala Pan Krzysztof Tytman,                           

co pociągnęło za sobą sporą ilość wypowiedzeń z pracy ze strony lekarzy. Obecnie 

obowiązki dyrektora szpitala pełni Pan Godlewski do czasu rozstrzygnięcia konkursu 

na to stanowisko. Pani Alicja Kamińska odczytała pismo, które skierowała do Starosty 

Kętrzyńskiego w sprawie wyjaśnienia dlaczego w projekcie uchwały zmieniającej 

budżet z dnia 22.03.2018 r. nowy Zarząd Powiatu wolne środki wyższe od 

planowanych o kwotę 1 300 000 zł przeznaczył w całości na inwestycję w mieści 

Kętrzyn, zamiast częściowo przeznaczyć na inwestycję pn. „Przebudowa drogi                    

nr 1602N Lesieniec-Silec w kierunku na Surwile”, która decyzja 11 radnych została 

usunięta z projektu uchwały budżetowej na 2018 r. w dniu 4.01.2018 r. (załącznik nr 

19 do protokołu). Do dnia dzisiejszego Pani radna nie otrzymała odpowiedzi w tej 

sprawie.  Jeśli chodzi o działania w sprawie remontu dróg powiatowy to wszystkie 

wnioski  jakie są zgłaszane w tej sprawie przez radnych i sołtysów powinniśmy 

wysyłać do Zarządu Dróg Powiatowych oraz do Starosty Powiatu Kętrzyńskiego za 

pośrednictwem Wójta Gminy Srokowo po każdej sesji Rady Gminy z adnotacją do 

wiadomości radnych powiatu i gminy.     
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Radna Ewa Dudek przypomniała, że radni niejednokrotnie pytali co się dzieje                    

z naszymi drogami i co się dzieje z naszymi pytaniami w tych sprawach? Radna 

uważa, że warto byłoby przyjąć taką zasadę, aby nasze uwagi i informacje wysyłać 

do Starostwa Powiatowego oraz do Zarządu Dróg Powiatowych. Często dzieje się tak, 

że jak zostaje wysłane pismo z urzędu to radni nie znają odpowiedzi na zadane 

pytania i jakie będzie podjęte ostateczne stanowisko w tej sprawie. 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że wszystkie wnioski 

składane w sprawie naprawy i remontu dróg na bieżąco są kierowane do Zarządu 

Powiatu. Wcześniej nie informowaliśmy radnych o takich posunięciach, ale jeśli 

występuje taka aprobata to zmienimy zasady postępowania w kwestii przekazywania 

wszelkich wiadomości.  

Zastępca Wójta Marek Olszewski uważa, że powinniśmy wykonać analizę dróg 

powiatowych i wyjść z pewną propozycją, aby powiat przygotował dokumentację 

techniczną, abyśmy z wyprzedzeniem wiedzieli jakie są plany powiatu w zakresie 

realizacji przedsięwzięć drogowych.  

Radna Ewa Dudek ponownie poprosiła Pana Wójta o ustawienie dwóch znaków na 

ulicy Ogrodowej dotyczących ograniczenia prędkości oraz o ograniczenie tonażu ze 

względu na to, że droga prowadząca od skrzyżowania jest już zniszczona przez 

przejeżdżający ciężki sprzęt.  

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi o ograniczenie tonażu 

to może być problem ponieważ ulica Ogrodowa w naszym układzie komunikacyjnym 

pełni funkcję drogi zbiorczej, a w związku z tym nie będzie można ustawić ograniczeń 

mniejszych niż 8 ton na jedną oś co wynika z ustawy. Poza tym nie dysponujemy 

wagą, a żadna Inspekcja Drogowa nie przyjedzie, aby ważyć przejeżdżające 

samochody. W każdym bądź razie ta sprawa zostanie skonsultowana z Policją.  

3. Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że do biura Rady 

Gminy wpłynęły trzy wnioski o nadanie medali  „Za zasługi dla Gminy Srokowo”,                  

a w związku z tym w najbliższym czasie poinformuje wszystkich członków                            

Kapituły Honorowych Wyróżnień Gminy Srokowo o terminie jej posiedzenia.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 17. i  przystąpił do realizacji pkt 18. 
porządku obrad. 
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Pkt 18. 
Zakończenie obrad XLIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XLIX sesji Rady Gminy 
Srokowo”  po czym o godz. 16.10 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 34 strony i 19 załączników. 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy                                                                   
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


